

The Principality offers the most unique international forum and business centre on the French Riviera and HelloMonaco has gathered a list of the top business events taking place in the Principality in the coming months. Whether premier showcases of breakthrough technologies or medical advancements, environmental summits, international sports forums, or a gathering of philanthropists and magnates, Monaco is the best venue for influencing world markets.

Монако можно смело назвать уникальной международной площадкой на Французской Ривьере. Это один из самых влиятельных мировых центров проведения серьезных бизнес-встреч, будь то демонстрации новых революционных технологий или медицинских достижений, экологические саммиты, международные спортивные форумы или собрание филантропов и магнатов. Редакция HelloMonaco составила список самых важных бизнес-мероприятий, запланированных в Княжестве на ближайшие месяцы.

11th GLOBAL FAMILY OFFICE INVESTMENT SUMMIT

11-й Международный саммит по вопросам инвестиций в семейные офисы

Over 600+ Elite Family Offices, Prominent Conglomerate Business Owners, Sheiks, Royal Families, Private Investment Companies, International Business Moguls, Sovereign Wealth Funds, & industry professionals from around the globe are scheduled to attend, representing over \$4.5 trillion in investor wealth and making it the world's largest and most exclusive gathering of elite family office decision makers, with an investor delegate ratio of 3:1. «The Rise & Rise of Family Offices» is the theme for our Monaco Summit & will act as a bridge between European families, and their Middle East, U.S., Asian, & Latin American counterparts to meet, network and exchange information and ideas to start the journey of discovery and venturing together between like-minded peers in a safe-harbour environment. The summit is a private forum exclusively organised by family offices for family offices, ultra elite private investors, prominent business owners, Sheiks, Royal family members, financial families and their private offices from around the world.

28–29
July
2020



В Монако крупнейший в мире эксклюзивный встречей десинк-мейкеров, представляющих элитные семейные офисы. Июльский саммит, тема которого обозначена как «Развитие семейных офисов» (The Rise & Rise of Family Offices), объединит европейские семейные офисы с их ближневосточными, американскими, азиатскими и латиноамериканскими коллегами. В рамках саммита участники смогут пообщаться, обменяться информацией и новыми идеями.

Fairmont Monte-Carlo Hotel
12 Avenue des Spélugues, Monaco
<https://ritossasummits.com/>



<https://ritossasummits.com/>

ONE TO ONE E-COMMERCE CONFERENCE



© <https://www.facebook.com/1to1Monaco/>

experts from the sector defines the topics of the plenary conferences. 5 keynotes and more than 130 work-shops will be presented throughout the three days.

RUS

One To One Monaco has become the unmissable event for all market players. Innovations are presented, trends are revealed during rich experience feedback or informal exchanges. Find them during this 10th edition which will bring together once again all the leaders of the market. For this 10th edition, the future of e-commerce will be more than ever at the heart of the debates! As every year, An Editorial Committee composed of renowned

понять ожидания потребителя, а также вызовы для игроков рынка. E-Commerce One to One в Монако — это настоящий бизнес-акселератор, за последние годы ставший ориентиром для экспертов в данной области, который всякий раз знакомит гостей с новыми потрясающими возможностями цифрового сектора экономики.

Grimaldi Forum
10 Avenue Princesse Grace, Monaco
<https://www.one-to-one-monaco.com/>

EVER MONACO

EVER Monaco is helping to build a better environment for future generations. The event features scientific lectures, roundtable discussions and international meetings on ecological vehicles and renewable energy. Since his accession, His Serene Highness Prince Albert II of Monaco has spurred the Principality to adopt and maintain a sustainable development policy. The goal of this event is to increase awareness about the development of renewable energy and improved energy efficiency. The scientific lectures will bring together researchers, academics and industrialists to discuss these various topics. The 6th edition of the Riviera Electric Challenge is again international, incorporating three countries France, Monaco, and Italy. Organised on the fringes of EVER 2020, the 6th edition of the challenge Cagnes for Ever will take place on September 10–11th. Its aim is to bring together companies and groups carrying out best practices in the integration of electric vehicles into their fleets.

RUS

Задача очередной бизнес-встречи в Монако — обсуждение создания лучшей среди проживания для будущих поколений. С 10 по 12 сентября в рамках EVER Monaco пройдут научные лекции, круглые столы и международные встречи, посвященные экологическим транспортным сред-



© EVER Monaco

ствам и возобновляемым источникам энергии. С самого начала правления Его Светлости князя Монако Альбер II проводит политику устойчивого развития Княжества, в частности, с точки зрения внедрения «чистого» транспорта. Повышение осведомленности в отношении возобновляемых источников энергии и улучшения энергоэффективности является важнейшей задачей, стоящей перед участниками мероприятия. Научные лекции на самые разные темы в данной области соберут исследователей, ученых и представителей бизнеса. Так же в рамках EVER 2020 в шестой раз состоится автопробег Riviera Electric Challenge, который охватит территории трех стран — Франции, Италии и Монако. Двухдневное ралли, которое стартует в городе Кань-сюр-Мер 10 сентября и финиширует на следующий день в Монако, объединит компании и группы, активно внедряющие электромобили в свои автопарки.

Grimaldi Forum
10 Avenue Princesse Grace, Monaco
<http://www.ever-monaco.com/en/>

